

收集個人資料聲明 Personal Information Collection Statement

- 申請人所提供的資料，只用作處理中一自行分配學位之用。所有提交的文件概不退還。

The information provided would only be used for the secondary one discretionary places application. Submitted documents will not be returned.

- 如有需要，本校會把收集所得的個人資料向教育局查詢核實。

This school may disclose the collected information to the Education Bureau for verification purposes.

- 根據《個人資料（私穩）條例》第18和22條及附表1第6原則的規定，你有權更改或查詢所提供的個人資料。

You have the right of access and correction with respect to the personal data as provided for in Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance.

- 任何與所收集的個人資料有關的查詢，包括要求查閱和改正資料，請聯絡本校校務處。

If you want to obtain or change your collected personal information, including the making of access and corrections, please contact the school office.